

Highlights of the HKQAA SBI seminars and training courses

Following the launch of the HKQAA Sustainable Building Index (HKQAA SBI), HKQAA held a series of seminars to introduce the initiative to the industry. Several training sessions have also been organised for subscribers and eligible professionals to equip them with the knowledge about the assessment metrics of the Index and the techniques for assessing buildings' sustainability performance. Both the seminars and training have received great response.

On 5 June 2012, HKQAA held the fifth introductory seminar for the HKQAA SBI as part of Build4Asia 2012, held in Hong Kong Convention and Exhibition Centre. Ms Connie Sham, Senior Manager of Strategic Business, HKQAA was the main speaker. Over a hundred of practitioners in the industry attended the seminar.

HKQAA SBI 簡介講座及培訓班花絮

本局自推出「樓宇可持續發展指數 (HKQAA SBI)」後，至今已舉行一系列簡介講座，並開設培訓班，讓 HKQAA SBI 參加者或合資格的專業人士認識如何應用指數中的公式，及對樓宇的可持續發展表現作出評核所需的技巧。多場講座及培訓班均反應熱烈。

在 2012 年 6 月 5 日，本局於香港會議展覽中心 Build4Asia 2012 展覽會上為 HKQAA SBI 舉行了第五場簡介講座，由本局高級策略業務經理沈小茵小姐負責主講，有逾一百名同業參與。

